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PROTOKÓŁ NR LXXIII/24  

z posiedzenia 

Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu  

z dnia 18 stycznia 2024 roku, 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

W posiedzeniu komisji udział brali:  

1. Pani Agnieszka Wasińska    - przewodniczący komisji  

2. Pan Sebastian Jasiński    - z-ca przewodniczącego komisji  

3. Pan Łukasz Dybka   - członek komisji  

4. Pani Joanna Kacała   - członek komisji 

5. Pan Grzegorz Mielczarek     - członek komisji  

6. Pan Krzysztof Sola   - członek komisji 

7. Pan Andrzej Stępień   - członek komisji  

8. Pan Henryk Wojcieszak   - członek komisji 

Nieobecny: 

1. Pan Waldemar Borczyk    - członek komisji  

 

Ponadto w posiedzeniu komisji uczestniczyli:    

1. Pan Sławomir Kaftan   - Dyrektor Powiatowego Centrum Usług  

  Wspólnych w Wieluniu (PCUW) 

2. Pan Przemysław Krężel   - Skarbnik Powiatu  

Lista obecności członków komisji i zaproszonych gości stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu.  

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie LXXIII posiedzenia komisji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z LXXII posiedzenia komisji.  
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5. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński w roku 2023. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2024-2034. 

8. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

9. Zamknięcie LXXIII posiedzenia komisji. 

Pkt 1 

Otwarcie LXXIII posiedzenia komisji. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji otworzyła  

LXXIII posiedzenie komisji. Powitała wszystkich obecnych. 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji na podstawie listy 

obecności poinformowała, że na 9 członków komisji obecnych jest 6 (nieobecni: 

radny Waldemar Borczyk, radny Andrzej Stępień i radny Krzysztof Sola). Stwierdziła 

prawomocność obrad. 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała radnych 

czy mają uwagi do zaproponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. Nikt się 

nie zgłosił. Zapytała kto jest za przyjęciem porządku obrad. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 6 głosami „za” przyjęła porządek obrad (głosowało 6 członków komisji, 

nieobecni: radny Waldemar Borczyk, radny Andrzej Stępień i radny Krzysztof Sola). 
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Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z LXXII posiedzenia komisji. 

Na salę obrad wszedł radny Andrzej Stępień. Komisja obraduje w 7-osobowym 

składzie.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy są 

uwagi do treści protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. Nikt nie zgłosił uwag. 

Zarządziła głosowanie. Wskazała, że obecnie w posiedzeniu uczestniczy 7 członków 

komisji. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 7 głosami „za” przyjęła protokół z LXXII posiedzenia komisji (głosowało  

7 członków komisji, nieobecni: radny Waldemar Borczyk i radny Krzysztof Sola). 

Na salę obrad wszedł radny Krzysztof Sola. Komisja obraduje w 8-osobowym 

składzie.  

Pkt 5 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński w roku 2023. 

 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powitała Pana 

Sławomira Kaftana – Dyrektora Powiatowego Centrum Usług Wspólnych w Wieluniu.  

Zapytała czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdziła, że dobra wiadomość jest 

taka, że nie trzeba dopłacać. 

Pan Sławomir Kaftan – Dyrektor PCUW w Wieluniu potwierdził. 

Oświadczył, że to jest najważniejsze z tego sprawozdania. 

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji wskazał, że w tej kadencji 

Rady Powiatu, powiat w ogóle nie dopłacał do średnich wynagrodzeń.  
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Pan Sławomir Kaftan – Dyrektor PCUW w Wieluniu potwierdził, że w tej 

kadencji nie było dopłacane. Dodał, że przewiduje, że za rok 2024 również powiat nie 

będzie dopłacać do średnich wynagrodzeń.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji w związku  

z brakiem głosów w dyskusji poddała pod głosowanie sprawozdanie w ww. sprawie.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” przyjęła sprawozdanie z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego  

w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński w roku 

2023 (głosowało 8 członków komisji, nieobecny radny Waldemar Borczyk).  

Pkt 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

  Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powitała Skarbnika 

Powiatu, a następnie poprosiła go o omówienie zmian w budżecie, pierwszych w tym 

roku.  

  Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu omówił projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

  Radny Grzegorz Mielczarek – członek komisji zapytał do kiedy miały być 

wykonane projekty na przebudowę dróg powiatowych Nr 4510E Gaszyn-

Krzyworzeka, Nr 4509E Turów-Skomlin i Nr 4529 Dolina Czernicka-Dębiec. 

  Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu odpowiedział, że umowa o ile 

się nie myli była do 21 grudnia. Wskazał, że kwoty się nie zmieniły, natomiast  

w związku z nieterminowym wykonaniem przez firmę zadania, dokonane zostanie 

potrącenie z wynagrodzenia.  

  Radny Andrzej Stępień – członek komisji zapytał o ulicę Olewińską  

w Wierzchlesie, która też nie została zrobiona. Podał, że ulica miała być zrobiona do 

końca listopada, Wicestarosta na poprzedniej sesji mówił, że podobno do lutego ma 

być zrobiona. Dzisiaj Skarbnik mówi o niewykonanych projektach trzech dróg, a nie 

wymienia niezrobionego projektu dotyczącego przebudowy ulicy Olewińskiej. 
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  Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu wskazał, że w budżecie 

powiatu na rok 2024 zaplanowana jest przebudowa drogi powiatowej Olewin-

Wierzchlas-Przycłapy na odcinku ulicy Olewińskiej w Wierzchlesie – kwota 70 tys. zł.  

  Radny Andrzej Stępień – członek komisji podkreślił, że termin wykonania 

zadania był 20 listopad 2023 r.  

  Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu powiedział, że z tego wynika, 

że musiał być zrobiony aneks. 

  Radny Andrzej Stępień – członek komisji zapytał kiedy fizycznie ten projekt 

będzie wykonany. 

  Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu odpowiedział, że nie wie.  

  Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy są 

jeszcze jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Poddała pod głosowanie projekt uchwały  

w spawie zmian w budżecie powiatu.   

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 8 członków komisji, 

nieobecny radny Waldemar Borczyk). 

Pkt 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2024-2034. 

  Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy są 

pytania do Skarbnika Powiatu. Nikt się nie zgłosił. Poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego 

na lata 2024-2034. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Wieluńskiego na lata 2024-2034 (głosowało 8 członków komisji, nieobecny radny 

Waldemar Borczyk). 
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Pkt 8 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

  Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji podała,  

że na dysku wraz z materiałami na dzisiejsze posiedzenie komisji została 

zamieszczona informacja Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

dotycząca inwestycji drogowych, o którą wnioskował radny Andrzej Stępień.  

  Radny Andrzej Stępień – członek komisji poprosił, aby ww. informacja 

została mu przekazana w formie papierowej, tak jak poprzednio w czerwcu.  

  Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy w tym 

punkcie ktoś chciałby jeszcze zabrać głos. Udzieliła głosu radnemu Jasińskiemu.  

  Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji powiedział,  

że chciałby zakomunikować o dwóch sprawach związanych ze szpitalem. Wskazał, 

że jedna sprawa dotyczy sygnalizatorów czadu, które po jego długoletniej walce  

zostały zakupione. Zasygnalizował, że w ostatnich trzech tygodniach te sygnalizatory 

dwukrotnie uratowały życie całego zespołu. O jednej sytuacji było bardzo głośno  

w ogólnopolskich mediach, tj. zespół ratownictwa medycznego został wezwany do 

nieprzytomnej 39-letniej osoby, po wejściu do budynku ratownicy musieli się wycofać 

po tym jak ich czujniki wykazały obecność czadu, stwierdzono zgon. Wywołało to 

dyskusję, gdzie dwa tygodnie wcześniej podobna sytuacja była w Turowie, 

sygnalizatory zasygnalizowały niebezpieczeństwo, zespół się wycofał, wszystko 

skończyło się dobrze. Oświadczył, że mówi o tym tylko na potwierdzenie tego jakie 

kierują nim intencje i w jakiej kwestii działa.  

Dalej podał, że druga sprawa dotyczy zakupu plecaków ratowniczych dla zespołu 

ratownictwa medycznego. Wskazał, że w tamtym roku na spotkaniu w szpitalu,  

w którym uczestniczył Wicestarosta Wieluński, Pani Dyrektor obiecała, że te plecki 

zostaną zakupione. Powiedział, że plecaki zostały zakupione, ale nie w takiej formie, 

która umożliwia działanie ratownikom, zostały dostarczone niezgodnie ze 

specyfikacją. Plecaki, które kosztowały około 10 tys. zł miały być odesłane, ale nie 

zostało to zrobione, plecaki leżą i nikt nie rozlicza Działu Obsługi Zamówień z tego, 

że towar nie został zwrócony.  

  Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji zapytał czy specyfikacja 

została sprawdzona. 
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  Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji odpowiedział, 

że nie wie. Wyjaśnił, że plecaki ratownicze muszą być kierowane konkretnie pod 

daną jednostkę, dlatego zespół ratownictwa ustalił z firmą jakie te plecaki mają być, 

żeby spełniały określone standardy. Okazało się, że oferta, która została przekazana 

była ważna 7 dni, plecaki zamówiono po pół roku i otrzymano w zupełnie innej 

ofercie, zupełnie inne plecaki. W związku z powyższym złożył wniosek  

o sprawdzenie realizacji zamówienia plecaków ratowniczych przez Dział Zamówień 

Publicznych w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Wieluniu.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji poddała pod 

głosowanie wniosek radnego Sebastiana Jasińskiego.  

 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu wniosek 

radnego Sebastiana Jasińskiego o sprawdzenie realizacji zamówienia plecaków 

ratowniczych przez Dział Zamówień Publicznych w Samodzielnym Publicznym 

Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Wieluniu przyjęła jednogłośnie głosując: „za” –  

7 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów (głosowało 7 członków 

komisji, nieobecni: radny Waldemar Borczyk i radny Andrzej Stępień). 

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji zakomunikował, że jest bardzo 

ślisko i poprosił o ostrożność. 

  Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wobec braku innych 

głosów przeszła do kolejnego punktu porządku obrad.   

Pkt 9 

Zamknięcie LXXIII posiedzenia komisji. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zamknęła LXXIII 

posiedzenie Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu. 

Podziękowała radnym za obecność.  

protokołowała         przewodniczący komisji 

Anna Zychla          Agnieszka Wasińska 


